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Sílvia Paneque a la Vall de Sant Daniel 

La portaveu del grup socialista a l?Ajuntament de Girona, Sílvia Paneque, ha fet una crida a
accelerar el compliment dels objectius mediambientals de la ciutat de Girona i que no es torni a
donar una situació de manca de consecucions com la que va posar de manifest el darrer informe de
valoració de l?execució del Pla d'Acció pel Clima i l'Energia Sostenible (PACES) de
l?Ajuntament. Per a Paneque ?és imprescindible un impuls urgent i decidit en aquest àmbit".

?Aquest darrer PACES es va aprovar per Ple el 10 d'abril de 2017 i constava de 27 accions de
mitigació i 17 accions d'adaptació per augmentar la resiliència del municipi davant el canvi
climàtic?, ha explicat Paneque. ?En total,  44 accions, de les quals, només 9 han estat completades
(5 de mitigació i 4 d'adaptació) durant aquests cinc anys?, ha recordat Paneque, per a la qual la
?l?eloqüència d?aquests números és tal que resulta molt més clara que qualsevol crítica que es
pugui fer?.

En cinc anys, per tant, només s'ha assolit el 20,4% dels propòsits, restant un 80% de feina per fer
en els següents 8 anys. Tampoc la inversió econòmica compleix amb el ritme desitjable, ja que
dels 673 milions d'euros necessaris per complir els objectius que acredita l'informe, només s'han
invertit fins ara 26 milions. En els darrers cinc anys la inversió ha estat de 8 milions d'euros, un
1,1% del que preveu l'informe. Paneque considera que "els resultats són desoladors? i que, per
tant, perilla la consecució dels objectius per al 2030. "Mirem les dades que mirem, tot apunta que
estem allà on érem i que no arribarem als objectius 2030 si no hi ha un impuls real en la lluita
contra el canvi climàtic a Girona" ha assenyalat la portaveu socialista. 

D?altra banda, Paneque ha assenyalat també el fet que no es pot deixar de banda el fet que la
transició ecològica i energètica impliquen també oportunitats econòmiques.  ?No oblidem que
aquestes transformacions porten de la mà una nova economia verda de la qual Girona no en pot
quedar despenjada?, ha alertat. Per a la portaveu socialista és necessari actuar amb urgència,
destinar accions i recursos a revertir aquest escenari negatiu per Girona en termes climàtics. 

L'objectiu principal de l?avaluació periòdica del PACES és garantir la reducció de les emissions
del municipi en un 42% per l'any 2030 respecte al 2005, a través d'accions en eficiència energètica
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i energies renovables. El govern municipal ha celebrat la reducció de les emissions de CO2 des del
2005, però per a Paneque aquesta xifra es troba molt allunyada dels propòsits marcats. 

"L'objectiu era arribar a una reducció del 40% el 2030 respecte de les emissions del 2005 i estem a
l'11,3%", ha lamentat. ?Igualment, si analitzem les dades de la contribució d'energies renovables al
consum d'energia, observem que l'origen de renovables és d'un 0,08%?, ha afegit.

"La conclusió mirem com ho mirem és la mateixa. Anem tard i malament," conclou la portaveu
socialista.
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